
 
 

Motorized Outdoor Equipment Dealership 
This unique business opportunity specializes in sales and repairs for power outdoor equipment, created in 

1975 is located in Northern New Brunswick. It’s been in operation for over 39 years and has been operated 

since then by two different owners. The actual owner has owned this business since 1990. The business and 

his reputation are well known in the city as well as surrounding areas. Time has finally come for retirement 

for the owner after 25 years of service.   

The business is a profitable Dealer for Motorized Outdoor Equipment & Machinery and sells outdoor 

products. Companies include Toro, Ariens, Echo, Briggs & Stratens, Kohler, Kawasaki, Subaru etc, 

including Manufacturing Warranty. Also this Dealer has Service Contracts with Sears, Canadian Tire, Kent 

Building Supply and Home Hardware. The sales have increased by 26% last year. This business also 
takes care of Repairs & Maintenance and sells parts, oil, safety items, tools, etc.  The excellent service & 

expertise provided by employees enhance quality and performance to that Business. This Business is staffed 

by two full-time and two partial-time employees. The current owner acts as the manager of the Business. 

This is a prime opportunity for whoever has an interest in dealing with small Equipment and Machinery. 

Please contact us for more information. 

 

Concessionnaire d'équipement motorisé pour l'extérieur  
Cette entreprise spécialisée dans la vente et la réparation d'équipement et machinerie extérieur a été fondée 

en 1975 et est située au Nord du Nouveau-Brunswick. Elle est donc en opération depuis plus de 39 ans, dont 

2 propriétaires l’on dirigé. Le propriétaire actuel gère cette entreprise depuis 1990. Leur expertise est très 

bien connue dans la région. Le propriétaire désire maintenant prendre sa retraite après 25 ans de service.  

Cette entreprise est un concessionnaire d’équipement et de machinerie extérieurs motorisés très profitable. 

Les ventes de la dernière année ont augmenté de 26%. Cette entreprise vend des équipements extérieurs 

incluant la garantie du manufacturier dans les marques suivantes, Toro, Ariens. Echo, Briggs & Stratens, 

Kohler, Kawasaki, Subaru etc. L’entreprise assure aussi la réparation et l’entretien des machineries et des 

équipements en plus de fournir et de vendre des pièces, ainsi que de l'huile, des articles de sécurité, des 

outils, etc. Ce concessionnaire a également des contrats de service avec Sears, Canadian Tire, Kent Building 

Supply et Home Hardware. L'expertise des employés fait que l'entreprise offre un  excellent service à sa 

clientèle et assure un rendement de qualité. L’entreprise est composée de deux employés à temps plein et de 

deux employés à temps partiel. Le propriétaire actuel agit comme gérant de l’entreprise. 

Il s'agit alors d'une excellente occasion pour quiconque possédant un intérêt dans les activités extérieures et 

les équipements et machineries qui y sont utilisés. S'il vous plaît, nous contacter pour plus d'informations.  
 

Asking Price /Prix demandé : $545,900 
Included in the asking Price/Inclus dans le prix demandé: Land, building, Inventory, 
Machinery & Equipment, Goodwill / Terrain, édifice, inventaire, machinerie et 
equipement et achalandage. 
Building Size: 3,433 sq.ft./pi
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.    Site Area: 31,538 sq.ft/pi
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Revenus /Income: $884,003   Cash Flow/ Fonds de roulement: $119,700 
Monthly Payroll / Paie mensuelle: $7,808 Inventory/Inventaire: $100,000 
Year Acquires/Année d'acquisition : 1990 Year Established/ Année établie: 1975. 
Full-Time Employees/Employés à temps plein: 3   Part-Time Employees/Employés à temps partiel: 2 
 

Reason for Sale/ Raison de la vente: Retirement/ Retraite: The current owner want to take his 

retirement after 27 years/Le propriétaire désire prendre sa retraite après 28 ans de services dans le domaine. 


